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Příchod decentralizovaného měnového ekosystému BRICS+

Připravte se na to, co může být geoekonomickou bombou roku 2024:
příchod decentralizovaného peněžního ekosystému.

Welcome to The Unit – koncept, který již byl projednán pracovní
skupinou pro finanční služby a investice zřízenou Podnikatelskou radou
BRICS+ a má vážný zájem stát se oficiální politikou BRICS+ již v roce
2025.

Podle Alexeyho Subbotina, zakladatele Arkhangelsk Capital
Management a jednoho z konceptualizátorů jednotky, jde o nový
systém řešení problémů, který řeší klíčový geoekonomický problém
těchto neklidných časů: globální krizi důvěry.

Státy BRICS se potýkají s dolarovými zbraněmi a nedostatky ve finančním systému

Bruno Martarello De Conti z University of Campinas zdůrazňuje význam BRICS
uprostřed dysfunkčnosti současného mezinárodního měnového a finančního systému,
zejména dominance… pic.twitter.com/jWp0OHfMLY — Sputnik (@SputnikInt) 2.
března 2024

Všechno o tom ví z první ruky: ostřílený finanční profesionál se
zkušenostmi v investičním bankovnictví, správě aktiv a korporátních
záležitostech, Subbotin vede projekt Unit pod záštitou IRIAS,
mezinárodní mezivládní organizace založené v roce 1976 v souladu se
statutem OSN. .

https://lipovylist.cz/wordpress/dedolarizacni-bomba/
https://unitfoundation.org/
https://t.co/jWp0OHfMLY
https://twitter.com/SputnikInt/status/1763997952907858393?ref_src=twsrc%5Etfw
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Globální většina má dost centrálně řízeného monetárního rámce
zavedeného před 80 lety v Bretton Woods a jeho endemických
nedostatků: chronických deficitů podporujících nezodpovědné vojenské
výdaje; spekulativní bubliny ; politicky motivované sankce a sekundární
sankce; zneužívání zúčtovací a platební infrastruktury;
protekcionismus; a nedostatek spravedlivého rozhodčího řízení.

Naproti tomu Útvar navrhuje spolehlivé, rychlé a ekonomicky efektivní
řešení pro přeshraniční platby. – Transakční – Jednotka je nová forma
mezinárodní měny, která může být vydávána decentralizovaným
způsobem a poté uznána a regulována na národní úrovni.

Pepe Escobar: Státní teroristický útok na íránskou ambasádu je útokem na rozšířené
BRICS a SCO

„Státní teroristický útok na Damašek, který skartoval Vídeňskou úmluvu o diplomatické
imunitě, byl v zásadě také útokem na rozšířené BRICS a Šanghajskou spolupráci…
pic.twitter.com/tbijxotOIP — Sputnik (@SputnikInt) 10. dubna 2024

Jednotka nabízí unikátní řešení pro úzká místa v globální finanční
infrastruktuře: je vhodná pro tradiční bankovní operace i pro nejnovější
formy digitálního bankovnictví.

Jednotka může také pomoci napravit nespravedlivé ceny v
obchodování s komoditami, a to vytvořením nové – spravedlivé a
efektivní – eurasijské obchodní burzy, kde lze obchodovat a vypořádat
v nové měně přemosťující obchodní toky a kapitál, a tím připravit cestu
k vývoj nových finančních produktů pro přímé zahraniční investice
(PZI).

Síla Jednotky je koncepčně odstranit přímou závislost na měně jiných
národů a nabídnout zejména Globální většině novou formu apolitických
peněz – s obrovským potenciálem pro ukotvení fair trade a investic.

https://sputnikglobe.com/20230630/bidenomics-alternative-to-trickle-down-economy-or-a-war-on-the-poor-1111581640.html
https://t.co/tbijxotOIP
https://twitter.com/SputnikInt/status/1778147180777226420?ref_src=twsrc%5Etfw
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Jde skutečně o nový koncept z hlediska mezinárodní měny –
zakotvený ve zlatě (40 %) a měnách BRICS+ (60 %). Není to ani
krypto, ani stablecoin – jak je ukázáno zde .

Krása jdoucích fraktálů

Globální většina okamžitě pochopí primární účel jednotky:
harmonizovat obchodní a finanční toky jejich udržováním mimo
politický tlak nebo „pravidla“, která lze libovolně překroutit.
Nevyhnutelný důsledek se překládá jako finanční suverenita. V celém
procesu jsou důležité nezávislé měnové politiky zaměřené na
ekonomický růst.

To je klíčová výzva pro globální většinu: úplný ekosystém nabízející
nezávislou, doplňkovou peněžní infrastrukturu. A to lze jistě rozšířit i na
ochotné partnery Jednotky na kolektivním Západě.

Pepe Escobar: Mládež z globálního Jihu se hrne do „izolovaného“ Ruska (
https://t.co/Ec4kkvXKfi )

„Prezident Putin je opět docela ostrý: zdůraznil, že platí jasné rozlišení mezi občany
světa – včetně globálního severu – a netolerantními, extrémně agresivními…
pic.twitter.com/ANMMSTh1D9 — Sputnik (@SputnikInt) 5. března 2024

Nyní k praktické úrovni: jak vysvětluje Subbotin, ekosystém Unit může
být snadno škálovatelný, protože pochází z fraktální architektury
podporované jednoduchými pravidly. Nové uzly jednotek mohou být
zřízeny buď suverénními nebo soukromými agenty, v souladu s
podrobným souborem pravidel ve vazbě IRIAS zřízených OSN.

Organizátoři Unit používají distribuovanou účetní knihu: technologii,
která zajišťuje transparentnost a vylučuje kontrolu kapitálu nebo
jakoukoli manipulaci s měnovým kurzem .

To znamená, že připojení je dostupné pro všechny otevřené DEX a
digitální platformy provozované komerčními i centrálními bankami po
celém světě.

https://unitfoundation.org/
https://t.co/Ec4kkvXKfi
https://t.co/ANMMSTh1D9
https://twitter.com/SputnikInt/status/1765046987760566695?ref_src=twsrc%5Etfw
https://sputnikglobe.com/20230702/jim-rogers-de-dollarization-fuelled-by-soaring-us-debt-1111626237.html
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Konec hry je v tom, že každý může v podstatě jednotku používat k
účetnictví, vedení účetnictví, oceňování, vypořádání, placení, spoření a
investování.

Není divu, že institucionální možnosti jsou poměrně lákavé – Jednotku
lze totiž využít pro účtování a vypořádání pro BRICS+; platby a ceny
pro Euroasijskou hospodářskou unii (EAEU); nebo jako rezervní měna
pro subsaharskou Afriku.

A nyní přichází hlavní překážka: Jednotka již získala podporu od
Obchodní rady BRICS a je na programu klíčového ministerského
setkání v Rusku příští měsíc, na kterém se vypracuje plán pro summit
příští rok v říjnu v Kazani.

To znamená, že jednotka má vše, co je potřeba k tomu, aby byla na
stole jako seriózní téma projednávané BRICS+ a nakonec byla přijata
již v roce 2025.

Budou Musk a NDB na palubě?

V současné době je prioritou konceptualizátorů jednotky, které jsem
více než rok sledoval na několika podrobných jednáních v Moskvě,
informovat širokou veřejnost o novém systému.

Tým Jednotky vůbec nemá zájem dostat se rovnou do politických
horkých vod nebo se nechat zahnat do kouta ideologicky nabitými
argumenty. Přímé odkazy na inspirativní, ale někdy kontroverzní
koncepty nebo autory, jako je Zoltan Pozsar, mohou koncept Unit
pohřbít do holubích děr, čímž se omezí jeho potenciální dopad.

To, co může být před námi, by mohlo být mimořádně vzrušující, protože
výzva Unit by se mohla rozšířit od Elona Muska až po Novou
rozvojovou banku BRICS (NDB), doufejme, že zapojí řadu klíčových
aktérů. Po kladném hodnocení ministra financí Antona Siluanova –
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který zůstává na postu v nové ruské vládě – není přitažené si
představit, že by o tom Putin a Si Ťin-pching diskutovali tváří v tvář
tento týden v Pekingu.

V současné době je hlavním přínosem to, že Jednotka by měla být
vnímána jako proveditelné technické řešení pro teoreticky Neřešitelné:
globálně uznávaný platební/obchodní systém, imunní vůči politickému
tlaku. Je to jediná hra ve městě – žádné jiné nejsou.

Mezitím jsou konceptualizátoři Unit otevřeni konstruktivní kritice a všem
způsobům spolupráce. Dříve nebo později se však bitevní šiky seřadí –
a pak půjde o to vážně pozvednout hru.

“Akademicky zdravé, technologicky inovativní”

Vasily Zhabykin, spoluautor bílé knihy Unit a zakladatel CFA.Center,
technologického partnera Unit v Skolkovo Innovation Hub v Moskvě,
zásadně zdůrazňuje: Unit „představuje apolitické peníze a může být
spojovacím článkem mezi globálním Jihem a Západem. “

Rád poukazuje na to, že „Jednotka dokáže udržet všechna kola v
otáčení na rozdíl od většiny ostatních konceptů, které obsahují
‚dolarové zabijáky‘ atd. Nechceme nikomu ublížit. Naším cílem je
zlepšit efektivitu aktuálně narušených kapitálových a peněžních toků.
Jednotka je spíše ‘lékem na centralizovanou rakovinu”’.

Subbotin a tým Unit „chtějí poznat nové partnery, kteří sdílejí náš
přístup a jsou připraveni vnést do našeho projektu další hodnotu.“
Pokud je to tak, měli by nám „poslat 3 odrážky, jak mohou pomoci a
zlepšit jednotku“.

Odvážným následným krokem by měla být například virtuální
konference o Unit, na níž by se mimo jiné zúčastnili přední ruský
ekonom Sergey Glazyev, Yannis Varoufakis, Jeffrey Sachs a Michael
Hudson.
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e-mailem Glazyev, člen Ruské akademie věd a ministr pro integraci a
makroekonomii Hospodářské unie Eurasie (EAEU) , shrnul potenciál
jednotky:

„Vývoj Unit sleduji více než rok a mohu potvrdit, že Unit nabízí velmi
aktuální a proveditelné řešení. Je akademicky kvalitní, technologicky
inovativní a zároveň doplňuje stávající bankovní infrastrukturu.

Jeho spuštění pod záštitou instituce OSN dává jednotce legitimitu,
kterou současný rámec Bretton Woods zjevně postrádá. Nedávné
kroky americké administrativy a hlasité ticho ze strany MMF jasně
naznačují potřebu změny.

Decentralizovaný přístup k emisi potenciální globální obchodní měny,
jejíž vnitřní hodnota je zakotvena ve fyzickém zlatě a měnách BRICS+,
činí Unit nejslibnějším z několika zvažovaných přístupů. Vyvažuje
politické priority všech účastníků a pomáhá každé suverénní
ekonomice rozvíjet se na její optimální cestě.

Nová rozvojová banka (NDB) a BRICS+ přijmou koncept jednotky a
pomohou jí stát se vrcholem nově vznikající globální finanční
infrastruktury, bez škodlivých politických zásahů a místo toho se zaměří
na spravedlivý obchod a udržitelný hospodářský růst.

Jasný praktický příklad možného řešení problémů jednotky se týká
obchodních vztahů Ruska a Íránu. Jedná se o dva nejvyšší členy
BRICS. Ruský obchod s Íránem je kvůli sankcím nerentabilní – a oba
nemohou provádět platby v amerických dolarech nebo eurech.

Ruské společnosti po přechodu na platby v národních měnách utrpí
značné ztráty. S každým převodem ztrácejí ruské podniky v průměru až
25 % kvůli nesouladu mezi tržním kurzem v Íránu a státním kurzem.

https://thecradle.co/articles-id/1043
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A zde je hlavní závěr: BRICS+ i globální většinu lze posílit pouze
rozvojem užších geoekonomických vazeb. Odstranění západního
spekulativního kapitálu uvolní místní obchodování s komoditami a
umožní sdružování investovatelného kapitálu pro udržitelný rozvoj. K
odemknutí tak obrovského potenciálu může být jednotka klíčem.

Pepe Escobar

About The Author
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